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Protokół Nr 76/VI/2023 

posiedzenia Komisji Kultury  

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 27 czerwca 2023 r. 

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 17 radnych 

obecnych   - 17 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji Kultury p. Karolina Kępka. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Sprawy nazewnicze. 

3. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczące Komisji radna p. Karolina Kępka powitała na posiedzeniu Komisji 

obecnych on-line radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca 

Komisji sprawdziła, niezbędne do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał 

i opinii, quorum. Prowadząca zapytała o propozycje zmian w porządku obrad.  

Uwag do proponowanego porządku nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka poddała pod głosowanie przyjęcie 

porządku obrad.  
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Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka zapytała o propozycje zmian w porządku 

obrad.  

Uwag do proponowanego porządku nie zgłoszono.  

Prowadząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.  

Komisja w głosowaniu przy 12 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad.   

 

Ad pkt 2. Sprawy nazewnicze. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: w aktówce zamieszczono cztery 

projekty uchwał, których projektodawcą jest Komisja Kultury Rady Miejskiej w Łodzi. Są to:  

 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Pawła Adamowicza – druk BRM 
nr 108/2023.  

 
 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Policji Państwowej – druk BRM 

nr 109/2023.  
 

 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Podpułkownika Wacława Lipińskiego 
– druk BRM nr 110/2023.  

 
 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Margaret Thatcher – druk BRM 

nr 111/2023.  

Lokalizacje ujęte w projektach o numerach druków BRM 108/2023, BRM 109/2023 i BRM 

110/2023 to tzw. lokalizacja tzw. ABC. Te ulice są zinwentaryzowane i oddane do użytku, 

dlatego można już nadawać im nazwy. Stąd propozycja, aby inicjatywę uchwałodawczą w 

tym zakresie posiadała Komisja Kultury Rady Miejskiej w Łodzi.  

W załącznikach do projektów uchwał są mapki na których można zobaczyć dokładny 

przebieg ulic.  

Ulica, o której mówi się w druku BRM nr 111/2023 w przebiegu jest pasażem. Jest to ulica 

łącząca ulice Tuwima i Moniuszki.  

Wnioski w sprawach nazewniczych: Wacława Lipińskiego, Pawła Adamowicza i Policji 

Państwowej wpłynęły do Komisji Kultury już jakiś czas temu. Odpowiadamy na wnioski 

mieszkańców i wychodzimy z propozycją nazewniczą dopiero teraz ponieważ dopiero teraz 
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jest to możliwe, bo – jak już wspomniałam – dopiero teraz zakończył się cały proces 

inwestycyjny.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Radny p. Bartłomiej Dyba – Bojarski: zwrócił uwagę, że Margaret Thatcher posiada tytuł 

Doctor honoris causa Uniwersytetu Łódzkiego i warto taką informację w uzasadnieniu do 

projektu uchwały zawrzeć.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: tak oczywiście. Dziękujemy za tę 

uwagę, taka informacja będzie zawarta w uzasadnieniu.  

Innych głosów w dyskusji nie zgłoszono wobec czego pani przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie projektów uchwał:  

 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Pawła Adamowicza – druk BRM 

nr 108/2023.  

Komisja w głosowaniu przy 10 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały.  

 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Policji Państwowej – druk BRM 

nr 109/2023.  

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały.  

 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Podpułkownika Wacława Lipińskiego 

– druk BRM nr 110/2023.  

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały.  

 projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Margaret Thatcher – druk BRM 

nr 111/2023.  

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: projekty uchwał będą skierowane na 

sesję w dniu 5 lipca 2023 r.  
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Jest z nami na posiedzeniu przedstawiciel Rady Osiedla Karolew Retkinia Wschód, których 

sprawa była rozpatrywana na jednym z poprzednich posiedzeń komisji, a dotyczyła nadania 

nazwy Marii Kwaśniewskiej dla skweru położonego na Retkini i pamiętamy wszyscy, że ten 

teren nie był terenem miejskim, nie można było tam nadać nazwy. Ja rozmawiałam z 

przewodniczącym Rady Osiedla, że kolejną możliwą lokalizacją byłoby ewentualnie rondo 

przy Atlas Arenie. Czy ŁOG może powiedzieć, czy tam jest nadana nazwa? 

Dyrektor Łódzkiego Ośrodka Geodezji p. Jan Schnerch: sprawa, z którą występuje rada 

osiedla jest w trakcie regulacji prawnej. Średnio pół roku trzeba liczyć na dokończenie 

sprawy. Rondo przy Atlas Arenie rzeczywiście jest nienazwane.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: ja pamiętam, że analizowaliśmy samą 

lokalizację i nawet wydaje mi się, że ja sama stwierdziłam, że to nie do końca jest rondo i pan 

dyrektor mi przytaknął, że z przebiegu tych ulic wynika fakt, że tam nie ma ruchu okrężnego.  

Dyrektor Łódzkiego Ośrodka Geodezji p. Jan Schnerch: to nie jest formalnie rondo. Jest 

to skwer.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: to jest taki teren, który nie jest 

używany przez mieszkańców, bo trudno tam się dostać, czy to mógłby być skwer? 

Dyrektor Łódzkiego Ośrodka Geodezji p. Jan Schnerch: raczej kręcimy głową. Ale 

rzeczywiście teren jest do nazwania, tylko nie wiadomo czy nazwać i jaką to miałoby pełnić 

funkcję.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka: dobrze jeszcze się nad tym 

zastanowimy. Czy Rada Osiedla Karolew Retkinia Wschód chciałaby przemówić? 

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu.  

 

Ad pkt 3. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Spraw w tym punkcie nie zgłoszono.  

Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina Kępka podziękowała za udział w obradach 

i zamknęła posiedzenie Komisji.  

Protokół sporządziła:   Przewodnicząca Komisji: 

  Monika Olejniczak           Karolina Kępka  


